
Spørsmål til kommunestyret 

1. Skal kommunen vente på at brukarane søkjer om tenesta eller er tidleg innsats noko vi vil satse 

på? 

Kommunestyret syntest at tidleg innsats kunne vera noko kommunen bør satse på for å fange opp 

naudsynte tenesta, men óg for å ryste dei eldre for eit liv med eigen meistring. 

2. Ifrå år 2020 er ergoterapeut i kommunen lovpålagt. Bør vi sjå om vi kan få eigen ergoterapeut eller 

skal vi leige tenesta frå nabokommunen? 

Svaret var ikkje eintydeg, men samla prosess endte med ein 25 % ergoterapeut, kjøpt inn frå 

Austrheim. 

3. Med ein ergoterapeut i kommunen bør vi satse på kvardagsrehabilitering som teneste i 

kommunen? 

Kommunestyret tenkte at kvardagsrehabilitering bør vera ein del av oppgåva til ergoterapeut. 

Ergoterapuet byrja rett før sommaren 2020 og grunna Covid-19 har ho fortsatt ikkje helt komma på 

plass.  

4. Frivilleg arbeid er ein viktig del av reforma. Bør kommunen sette i gang ein slags frivillegsentral 

eller koordinator og starte med systematisert frivillegarbeid og lage ein informasjonspunkt rundt dei 

ulike tilbod? 

Kommunestyret ynskja ikkje eit voldsom opplegg med frivilligsentral, men det burde jobbast med å 

byggja opp frivillig arbeid. 

5. Bør kommunen starte interaksjon med lokale bedrifter og skape tilpassa tilbod for dei eldre? 

Kommunestyret syntest at det var ein god idé utan å komme med meir konkrete idéer. 

6. Per i dag kan alle som har andre tenesta bestille matombringing, men ikkje dei som ikkje har 

tenesta frå før av. Bør det endrast? 

Alle som har behov for å få matombringing grunna fysiske eller psykiske utfordringar bør få 

moglegheiten til å kunne få vedtak på matombringing, men friske oppegåande personar kan ikkje 

bestille, da dette ville ført til meirarbeid på kjøkken med naudsynte tilpasningar. 


